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2016年04月24日 - 主日講章 

 

Are You Blessed? 你有福吗？ 
 

An Understanding of What it Truly Means to Be Blessed 明白何为真正的有福 

 

1. “Blessed” is to Have GOD INDWELLING US “有福”就是上帝与我们同在 

Matthew 5:3-12  "Blessed are the poor in spirit, For theirs is the kingdom of heaven. 

4  Blessed are those who mourn, For they shall be comforted. 5  Blessed are the meek, For 

they shall inherit the earth. 6  Blessed are those who hunger and thirst for righteousness, For 

they shall be filled. 7  Blessed are the merciful, For they shall obtain mercy. 8  Blessed are 

the pure in heart, For they shall see God. 9  Blessed are the peacemakers, For they shall be 

called sons of God. 10  Blessed are those who are persecuted for righteousness' sake, For 

theirs is the kingdom of heaven. 11  "Blessed are you when they revile and persecute you, 

and say all kinds of evil against you falsely for My sake. 12  Rejoice and be exceedingly glad, 

for great is your reward in heaven, for so they persecuted the prophets who were before you.”

马太福音5:3 “虚心的人有福了！因为天国是他们的。5:4 哀恸的人有福了！因为他们

必得安慰。5:5 温柔的人有福了！因为他们必承受地土。5:6 饥渴慕义的人有福了！因

为他们必得饱足。5:7 怜恤人的人有福了！因为他们必蒙怜恤。5:8 清心的人有福了！

因为他们必得见 神。5:9 使人和睦的人有福了！因为他们必称为 神的儿子。5:10 

为义受逼迫的人有福了！因为天国是他们的。5:11 人若因我辱骂你们，逼迫你们，捏

造各样坏话毁谤你们，你们就有福了！5:12 应当欢喜快乐！因为你们在天上的赏赐是

大的；在你们以前的先知，人也是这样逼迫他们。 

 

*Greek word translated “blessed” is Makarios 把“有福”翻译成希腊语是“Makarios” 

 

The word denotes the quality of deity - God is makarios 这个词表现了上帝的特性-上帝就

是“Makarios” 

(1 Timothy 1:11) I Tim. 1:11 “…according to the glorious gospel of the blessed God which 

was committed to my trust.”提摩太前书1:11 这是照着可称颂之 神交托我荣耀福音说

的。 

 

Two-fold meaning of Makarios:  “Makarios”的两个含义 

(a) The JOY of the Lord (Matthew 5:11) 靠主得喜乐 

Matthew 5:11  "Blessed are you when they revile and persecute you, and say all kinds of evil 

against you falsely for My sake.马太福音5:11 人若因我辱骂你们，逼迫你们，捏造各样

坏话毁谤你们，你们就有福了！ 

 

(b) The INDWELLING of God (Luke 1:48) 上帝同在 

Luke 1:48 “For He has regarded the lowly state of His maidservant; For behold, henceforth 

all generations will call me blessed.”路加福音1:48 因为他顾念他使女的卑微，从今以后，

万代要称我有福。 
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James 5:11 “Indeed we count them blessed who endure.” 雅各书5:11 那先前忍耐的人，我

们称他们是有福的。 

2. “Blessed” is to Be WELL SPOKEN OF “有福”就是被赞美，被称为有福 

Ephesians 1:3 “Blessed be the God and Father of our Lord Jesus Christ, who has blessed us 

with every spiritual blessing in the heavenly places in Christ”以弗所书1:3 愿颂赞归与我们

主耶稣基督的父神，他在基督里曾赐给我们天上各样属灵的福气； 

 

*Eulogeo – means one who will be made worthy. “Eulogeo”的含义是某人被赐福 

(Matthew 25:34) Mat 25:34 “Then the King will say to those on His right hand, 'Come, you 

blessed of My Father, inherit the kingdom prepared for you from the foundation of the world”

马太福音25:34 于是王要向那右边的说：‘你们这蒙我父赐福的，可来承受那创世以来

为你们所预备的国； 

 

Those blessed inherit THE KINGDOM OF GOD 那些被赐福的可承受上帝的国 

There is a God who loves the unlovable, who died on the cross to take away your sin so that 

you can be blessed – have the indwelling of God Himself, share His blessed quality, and be 

spoken of well by Him because of Christ! That is blessing. 上帝爱我们这些不值得爱的人，

他为了我们的罪被钉十字架，是我们的罪洁净，这是何等的祝福-与上帝同在，活出他

的品质，因为耶稣基督而赞美颂赞 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


